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De fracties van SP en PvdD hebben de volgende vraag ingediend:

N.a.v. bericht “Petitie tegen verpretparking Henschotermeer 10.000 keer ondertekend” bij RTV 
Utrecht.

(zie https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/3282109/petitie-tegen-verpretparking-
henschotermeer-10000-keer-ondertekend) 

De huidige plannen van de exploitant zetten en de toegankelijkheid van de 
plas en de natuur rond de plas gedurende het hele jaar onder druk. In alle 
discussies met betrekking tot de overgang van het Henschotermeer naar 
een particuliere exploitant heeft Gedeputeerde Staten altijd bezworen dat 
het met de toegankelijkheid en de druk op de natuur niet zo’n vaart zou 
lopen.
Hoe kijkt gedeputeerde staten aan tegen de verpretparkisering van 
Henschotermeer?
Valt de verpretparkisering van het Henschotermeer binnen het beleid van 
de provincie met betrekking tot de toegankelijkheid voor recreatie en het 
behoud van de natuur (mede gelet op hersteltijd)?
Welke middelen heeft de provincie ten aanzien van het bij de gemeente 
Woudenberg voorliggende bestemmingsplan en is de provincie van plan 
van deze middelen gebruik te maken?
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